
Socialudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 18. november 2024

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Samrådsspørgsmål AA
Vil ministeren redegøre for, hvad der berettigede botilbuddet Florahusets godkendelse 
i første instans, og om ministeren finder de generelle godkendelseskrav tilstrækkelige 
taget i betragtningen af de massive problemer, der har gjort sig gældende på det konkre-
te tilbud – såvel som mange andre? Der henvises til artiklen ”Tidligere ansatte afslører: 
Børn og unge udsat for svigt og trusler” bragt på tv2ostjylland.dk den 4. november 2024.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Katrine Daugaard (LA) og Karina Adsbøl (DD).

På udvalgets vegne
Nanna W. Gotfredsen
formand

1/1

Offentligt
SOU Alm.del - Samrådsspørgsmål AA

Socialudvalget 2024-25


